
Terugkoppeling GMT-MT 22-02-2021

Mededelingen/actualiteiten

- mail inz Eigentijds werken: cluco’s willen graag meedenken en horen nu niets. ;

goed om aandacht voor te hebben, maar dat het goed is in MT-Cluco te bespreken. za

terugkoppelen dat er nu nog niets kan, JERE checkt stand van zaken bij de werkgroep en er

zal een MT-Cluco overleg gepland worden met werkgroep Eigentijds werken.

5.1.2e

- Voorbereiding RT's volgende week: nog veel werk ook al is een deel van het werk uitbesteed,
deze week overleg met gespreksleiders. MT-leden nemen deel.

- Druk bezig met productie FFP2 maskers.

BE bezig met een concept kabinetsreactie op FAST-rapport, morgen weer bespreken met

EZK.

BEEZ druk met vaccin gezant, elke dag overleg.

- Deze week is schaolvakantie

- Antilichamen: vrijdag call met de commissie en een bedrijf dat ze ontwikkelt. EMA zou in maart

met een veiligheidsduiding komen, maar dat komt wellicht deze week al. Dan kijken of we

noodtoepassing kunnen invoeren. Andere landen hebben dit al gedaan, MMZS is al akkoord.

Proces hiervoor wordt alvast opgestart.
- Vrijdag verwachte we de reactie van artsen, voorschrijvers en apothekers op het

consultatiedocument medische noodzaak: dit zal een kritische lijn zijn, opstelling partijen
veranderd hier niet in, het is dus terecht om naar alternatieven te kijken.

B23
- Er zijn vragen van het AD over levering mondmaskers aan China, hier zijn destijds ook

kamervragen over beantwoord die nog opgezocht moeten worden.

- Ontheffingen zelftesten: (juridische) kennis en kunde ontbreekt bij Covid-directie. Druk met

herstellen van uitspraken.
- Naalden en spuiten: er wordt gewerkt aan richtlijn oa mbt treknaalden om extra uit vaccin te

halen, maar ook andere naalden. Er is waarschijnlijk al veel gehamsterd in afgelopen maanden.

Verdeelvraagstuk is nu issue, daardoor mogelijk achterstand. Voorstel is hiervoor ook een tafel

te organiseren om te kijken wat kan.

MMZS heeft de brief naar de onderraad gestuurd.
-

Op maart is een Whole system in the room event gepland over verschillende

hulpmiddelenloketten. [EEE heeft hiervoor (nog) geen uitnodiging gehad. Inmiddels

vergaderverzoek doorgestuurd.

Punten die aan de orde zijn geweest:

Voorwaardelijke toelating en onderhandelingen
Sinds dit jaar is er nieuw beleid t.a.v. Voorwaardelijke Toelating (CT). AanfEREY] legt[ 51.20 8

kort uit wat VT inhoudt.

Bureau heeft geconcludeerd dat er nu geen kaders zijn om meer inzicht te krijgen in

kosteneffectiviteit van een middel en organiseren van tijdelijke en gecontroleerde toegang voor

patiénten.
Met WJZ is afgestemd of een budgetkader vast te stellen is, dat kan maar eerst dan binnenshuis

kijken of dit stand houdt. Als interne richtlijn kunnen we ermee uit de voeten maar we hebben

extern nooit aangegeven dat er een max budget is per middel, dat zou dan aangepast moeten

worden. Goed is om na te gaan wat er precies in de huidige regeling VT staat.

Discussie wordt door team verder opgepakt en metfiilflafgestemd hoe verder.
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